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بهارستان یار همیشگی ورزش
با برگزاری انتخابات مجلس شـــورای اســـامی و تعیین 
تکلیف نمایندگان مـــردم در خانه ملت، خانواده بزرگ 
ورزش ایـــران امیدوارنـــد منتخبان مردم، به شـــعارها و 
وعده هـــای انتخاباتی خود که در ایـــام تبلیغات مطرح 
کردند، پایبند باشند تا در آینده ای نه چندان دور شاهد 
پیشـــرفت و توسعه عمرانی و زیرســـاختی ورزش کشور 

باشیم.
نقش قوه مقننه در پیشرفت و توسعه ورزش انکارناپذیر 
اســـت، تا حدی که قوه مقننه می تواند همگام با دولت 
در خلـــق موفقیت های بـــزرگ در عرصه هـــای جهانی 
و بین المللـــی نقش آفرینـــی کنـــد. مؤثرتریـــن اقـــدام 
قوه مقننـــه در حمایـــت از ورزش به مســـأله تخصیص 
بودجـــه برمی گردد، مطمئنـــاً اگر نماینـــدگان مردم در 
بهارســـتان بودجه ورزش را نسبت به ادوار گذشته ارتقا 
دهنـــد، می توانیم با حمایت هرچه بهتـــر از قهرمانان و 
افتخارآفرینان ورزش ایران، مانع از کوچ ناگهانی آنها به 

کشورهای دیگر شویم.
از طرفـــی با ارتقای بودجـــه ورزش کمک بزرگی به حوزه 
ســـامت خواهد شد، تا ورزش در ســـبک زندگی ایرانی 
نهادینه شود، بی شک تغییر دیدگاه خانواده ها در مقطع 
کنونی که اکثریت قریب به اتفاق خانواده های ایرانی به 
فکر مدیریت هزینه های جاری زندگی هستند با دست 
خالی و بودجه محدود هرگز عملیاتی نخواهد شد، لذا 
یکی از قدم های مثبت مجلس آینـــده می تواند ترمیم 
بودجه ورزش کشـــور باشد تا دســـتگاه ورزش با تکیه بر 
منابع مالی کافی، هزینه های مرتبط با ورزش را به شکل 
قابل توجهی کاهش دهد و با رویکرد متفاوتی نسبت به 
قبل آحاد مردم را به ســـمت فعالیت های ورزشی سوق 

دهد تا به این ترتیب سرانه ورزش کشور ارتقا یابد.
 نگاه ویژه مجلس به مقوله ورزش می تواند زمینه تحقق 
شعار مقام معظم رهبری در خصوص لزوم داشتن ورزش 
قوی را نیز فراهم آورد، بویژه در مقطع کنونی که رویداد 
مهمـــی چون بازی های المپیـــک و پارالمپیک پاریس را 
در پیش داریـــم، یکی از عمده چالش های موجود برای 
ورزشـــکاران و مدیـــران دســـتگاه ورزش، افزایـــش نرخ 
هزینه های آماده سازی برای کسب موفقیت در میادین 
بزرگ است که این موضوع تا به امروز حل و فصل نشده 
و زمینه دلخوری و دلســـردی ورزشـــکاران و مربیان را به 
دنبال داشته است. بر این اساس نقش آفرینی مجلس 
و حمایت آنها در دوره جدید مدیریتی بهارستان می تواند 
انگیزه مضاعفی به ملی پوشـــان و سفیران ایران تزریق 
کند تا آنها در مصاف با حریفان خود با اعتماد به نفس 
بیشـــتری به دنبال افتخارآفرینی برای پرچم خوشرنگ 

ایران عزیز باشند.

یادداشت

حامدی فر محروم شد اما بازی می کند
 کمیته انضباطی روز گذشـــته حکم خود را در خصوص 
مربـــی و بازیکن اســـتقال صـــادر کرد، بر اســـاس این 
حکـــم امید حامدی فر یک جلســـه  محروم)تعلیقی( و 
دویست میلیون تومان جریمه و مهدی هاشمی نسب 
دو جلسه محروم)قطعی( و صد میلیون تومان جریمه 
نقدی شـــدند.  امید حامدی فر که به واســـطه درگیری 
بعـــد از بازی با ذوب آهن با مهـــرداد رضایی هافبک این 
تیم بســـیار مورد توجـــه قرار گرفت، در جلســـه کمیته 
انضباطی حضور یافت و توضیحات خود را در خصوص 
این ماجـــرا ارائـــه کـــرد. هافبـــک اســـتقالی ها بعد از 
حضور در جلســـه کمیتـــه انضباطی طـــی مصاحبه ای 
از مهـــرداد رضایـــی هافبک ذوب آهن هـــم عذرخواهی 
کرد و پشـــیمانی خود بابت رفتارش را نشـــان داد. بعد 
از توضیحات حامدی فـــر و درحالی که قـــرار نبود قبل 
از بـــازی با فـــولاد حکمـــی در خصوص خاطیـــان بازی 
اســـتقال و ذوب صادر شـــود، اما احکام انضباطی روز 
گذشته منتشر شـــد و براســـاس آن، بازیکن استقال 
برای حضـــور در بـــازی با  فولاد مشـــکلی نـــدارد، چون 
محرومیـــت آنهـــا تعلیقـــی اســـت. این طور کـــه گفته 
می شـــود امیـــد حامدی فـــر بـــرای بـــازی با فـــولاد جزو 
ترکیـــب اصلی نکونام اســـت و با توجه بـــه محرومیت 
چشـــمی و حردانی این بـــار با تغییر ترکیب اســـتقال 
نکونام قصد دارد از این هافبک دفاعی اســـتفاده کند.

پاداش قهرمانی استقلال ویژه است
بازیکنان اســـتقال از این موضوع مهم اطـــاع یافته اند 
که اگر قهرمان لیگ شـــوند پاداش نقـــدی قابل توجهی 
به حســـاب آنها واریز خواهد شـــد. در حال حاضر باشگاه 
پرســـپولیس برای 5 هفتـــه پایانی لیگ برتر بـــرای هر برد 
تیمـــش مبلغ 70 میلیـــون تومان هدیه انگیزشـــی درنظر 
گرفته است و استقالی ها نیز پا را فراتر گذاشته اند و برای 
قهرمانی این تیم در لیگ برتر مبلغ قابل توجهی را تعیین 
کرده اند. گفته می شـــود مبلغ پاداش قهرمانی اســـتقال 
چیزی حدود 200 تا 300 میلیون تومان تعیین شده که البته 
مدیران استقال درصدد تأمین اعتبارات لازم هستند تا به 

وعده خود در این راستا عمل کنند.

مدعیان و نامزدهای سقوط، نگران ذوب آهن
تقابـــل ذوب آهن بـــا تیم هـــای پاییـــن و بـــالای جدول 
رده بنـــدی این روزها حســـابی حـــرف و حدیث به وجود 
آورده اســـت. ذوبی ها ابتدا به نســـاجی مازندران پایین 
جدولی بـــازی را واگـــذار کردند و در تقابل با اســـتقال 
صدرنشـــین هم نتوانستند به امتیازی دست پیدا کنند. 
حالا ذوب آهـــن باید در شـــرایطی به مصـــاف دیگر تیم 
پاییـــن جدولی یعنی پیـــکان برود که بازیکنـــان این تیم 
قصد ندارنـــد در تمرینات قبل از بازی با پیکان شـــرکت 
کنند و مشـــکات مالی شـــاگردان ربیعی را به اعتصاب 
واداشـــته اســـت. در ایـــن بیـــن حـــالا خیلـــی از تیم ها 
نگران وضعیت ذوب آهن هســـتند. تیمـــی که می تواند 

در نتایـــج آینده لیگ برتر تأثیر زیادی داشـــته باشـــد.

خبر

 
ظمـــی  نا ل  پـــا کو می کننـــد  فکـــر  خیلی هـــا 
بـــه تشـــویق گلاره داور شـــده و همیشـــه از او 
مشـــاوره می گیـــرد، امـــا خـــود گلاره در تمامـــی 
مصاحبه هایـــش بـــه این نکتـــه اشـــاره دارد که 
بخـــش اعظـــم افتخاراتـــش را مدیون بـــرادری 
اســـت که همیشـــه به او کمک کرده و مشـــاوره 
داده اســـت. کوپـــال ناظمی که یکـــی از داوران 
تـــراز اول فوتبـــال ایـــران اســـت در گفت و گو با 
ایران ورزشی پرده از مشـــکلات عجیب و غریب 
داوری برداشـــته اســـت، حرف هایی که در نوع 
خود نشـــان می دهد چـــه شـــرایط فاجعه باری 

در داوری فوتبـــال ایران وجـــود دارد.
 

قراربود در فصل جاری دستمزدتان دو 
برابر شود اما این اتفاق نیفتاد به نظرتان 

مشکل کجاست؟

قرار بـــود دســـتمزد دو برابر شـــود، مصوبه هیأت 
رئیســـه را هم داشـــت، اما مثل همیشه پرداخت 
نشـــد! عوامـــل مختلفـــی می تواند دخیل باشـــد 
از جملـــه اینکـــه منابـــع مالـــی در فدراســـیون 
فوتبـــال محدود اســـت و اینکه مباحـــث داوری و 
همچنیـــن جامعـــه داوری خیلی اهمیـــت زیادی 

برای فدراســـیون فوتبـــال ندارد.
 گفته می شود اسپانسر داوران پول 

خوبی به کمیته داوران داده است، اما 
همچنان شاهد مشکلات زیادی در مورد 

حتی البسه داوران هستیم!
بله اسپانســـر داوری پول خوبـــی داده که اگر تمام 
آن پـــول وارد بدنـــه داوری می شـــد خیلـــی کمک 
حـــال داوران بـــود و باعث افزایش دســـتمزد آنها 
می شد، ولی متأســـفانه اقتصاد فوتبال ما، اقتصاد 
بیماری اســـت؛ مهم ترین مســـأله که حق پخش 
تلویزیونی اســـت به فوتبال داده نمی شود و عماً 
فوتبال مـــا درآمد چندانی نـــدارد. به همین دلیل 
پولی که بـــه عنـــوان اسپانســـر داوری وارد چرخه 
فوتبال می شـــود صرفاً برای داوری هزینه نمی شود 
و خیلـــی از جاها می بینیـــم اکثر ایـــن پول صرف 
داوری نشـــده و صرف امور دیگر می شـــود، اعم از 
تیم های پایه، فوتســـال یا فوتبال ساحلی و در کل 

هر کجـــا نیازی باشـــد، این پول هزینه می شـــود و 
شـــاید درصد کمی وارد عرصه داوری شـــود.

مشـــکل دیگـــر هـــم ایـــن اســـت کـــه مدیـــران 
فدراســـیون می گویند ما فان قدر بـــرای هر بازی 
هزینه می کنیم، اما با هزینه ای که می شـــود پولی 

در جیـــب داوران بـــه عنوان دســـتمزد نمی رود.
 داوران کشورهای همسایه چند برابر 

شما دستمزد می گیرند؟
مبالغ داوری ما با کشـــورهای همســـایه اصاً قابل 
قیاس نیســـت، مثـــاً درعربســـتان می بینیم آن 
قـــدر حرفه ای شـــدند که داوران نخبـــه اروپایی را 
می آورنـــد و در لیگ شـــان اســـتخدام می کننـــد. 
بـــرای مثـــال آقـــای مـــارک کاتنبـــرگ قضـــاوت 
در انگلســـتان را رهـــا کـــرده و ترجیـــح می دهـــد 
درعربســـتان قضاوت کند )چون دســـتمزد بسیار 
خوبـــی بـــه او می دهند( یا در کشـــورهای شـــرق 
آســـیا مثـــل ژاپن یا کـــره، داوری حرفه ای شـــده و 
شغل محســـوب می شـــود و مبالغشـــان چندین 
برابـــر مبالغـــی اســـت کـــه مـــا می گیریـــم و اصاً 
قابل قیاس نیســـت. کشـــورهای اروپایی در این 
مورد ســـرآمد هســـتند و ارقام نجومـــی می گیرند 
اما دســـتمزد ما آن قدر کم اســـت که از گفتن آن 

شـــرم مان می شـــود.

کوپال ناظمی در گفت و گو با »ایران«:

دستمزد داوران شرم آور است جواد حسینی
خبر نگار

گفت و گوی اختصاصی

مهدیه دریابیگی
خبر نگار

تأکید نکونام به مدیران باشگاه استقلال

استقلال نه لیست ورود دارد، نه لیست خروج

چند روز اســـت کـــه دربـــاره بازیکنان 
ورودی استقال برای فصل بعد مطالب 
متعـــددی در فضـــای مجازی منتشـــر 
می شود. انتشار این قبیل اخبار با توجه 
به نزدیک شدن به پایان فصل طبیعی 
است و در سال های گذشته نیز سابقه 
داشته که در این ایام درباره ورودی های 
جدید فصل بعد صحبت هایی شنیده 
شـــود اما به واقـــع در چنیـــن برهه ای 

هرگـــز نمی توان گفت که اســـتقال با 
چه سیاســـتی نقل و انتقـــالات فصل 
آینده را آغاز خواهد کرد و بازیکنانی که 
در لیست استقال قرار می گیرند آیا به 

این باشگاه خواهند آمد یا خیر؟
چنـــد مؤلفـــه مهـــم سیاســـت نقل و 
انتقالاتـــی یـــک باشـــگاه را مشـــخص 
خواهد کرد که مهم ترین آن داشـــتن 
بودجه مکفی است و در نهایت اینکه 
سرمربی و کادر فنی بازیکن مورد نظر را 
مورد تأیید قرار دهند. مسائل دیگر نیز 
در جذب یا دفع بازیکنان نقشی کلیدی 
و انکارناپذیر خواهد داشت اما آنچه در 

این برهه برای باشگاه استقال اهمیت 
دارد این اســـت که با نزدیک شـــدن به 
هفته های سخت و دشوار پایانی بتوانند 

آرامش درون تیمی را حفظ کنند.
اســـتقال اکنـــون در صـــدر جـــدول 
وضعیت شکننده ای دارد و با توجه به 
اینکه فقط یک امتیاز از رقیب ســـنتی 
خود پیش است، هیچ تضمینی وجود 
ندارد که بتواند در نهایت قهرمان لیگ 
برتـــر شـــود. بنابراین وجود حواشـــی 
می تواند منجر به ســـقوط استقال از 
صدر شـــود و یک موقعیت بـــزرگ را از 

نکونام و شاگردانش سلب کند.

بنابراین طرح مسائلی همچون جذب 
بازیکن جدید یا خروج برخی بازیکنان 
از لیســـت می تواند به استقال لطمه 
وارد کنـــد و به همین دلیـــل نیز جواد 
نکونـــام از بخـــش رســـانه ای باشـــگاه 
استقال خواسته پیرامون این مسائل 
بسیار جدی باشند و اجازه ندهند طرح 
این گونه اخبار به استقال لطمه وارد 

کند.
نکونام در این برهه قویاً وجود لیست 
ورود یا خروج را تکذیب کرده اســـت. 
حتی درباره منتظر محمد نیز سرمربی 
استقال واکنش مناسب را نشان داد و 

اعام کرد که بازیکن عراقی در لیستش 
نیســـت. عاوه بر منتظـــر محمد نام 
برخی دیگر از بازیکنان نیز برای حضور 
در اســـتقال بـــه گـــوش می رســـد که 
سرمربی اســـتقال همه این اسامی را 
تکذیب و اعام کرده تا زمانی که لیگ 
به پایان نرسد نه لیست ورود به باشگاه 
استقال می دهد و نه اینکه بازیکنی را 

در لیست خروج قرار خواهد داد.
در واقع تکلیف لیست استقال بعد 
از مشخص شدن سرنوشت قهرمانی 
اســـتقال در فصـــل جـــاری روشـــن 

خواهد شد.

ادامه مذاکره با سرمربی برزیلی پس از پایان لیگ

اوسمار در اتاق انتظار پرسپولیس

نیمکت مربیان پرسپولیس در لیگ 
بیســـت و ســـوم با تغییـــرات مهمی 
همراه بـــود. در حالی که هـــواداران 
ســـرخ منتظر تکـــرار قهرمانـــی این 
تیم در لیگ جـــاری بودند، به یکباره 
بـــا جدایی یحیـــی گل محمـــدی در 

نیم فصل، رؤیـــای قهرمانـــی دوباره 
سرخپوشان نقش بر آب شد. یحیی 
در نیم فصل پرســـپولیس را رها کرد 
و سرخپوشـــان بـــرای ادامـــه فصـــل 
نیمکت خـــود را خالی  دیدند. پس از 
این اتفاق اسامی زیادی اطراف باشگاه 
پرسپولیس مطرح شد که مهم ترین 
آن برانکـــو ایوانکوویچ بود؛ مربی ای 
که در میـــان هواداران پرســـپولیس 
محبوبیـــت زیـــادی دارد اما برخاف 
انتظار برانکو به ایران نیامد و اوسمار 
ویـــرا، دســـتیار گل محمدی ســـکان 
هدایـــت سرخپوشـــان را به دســـت 

گرفـــت. هر چنـــد انتخاب اوســـمار 
به عنوان فرد شـــماره یـــک نیمکت 
هواداران  اســـتقبال  با  پرســـپولیس 
مواجه نشـــد اما نتایج اخیر این تیم 
باعث شـــد تا هواداران نظرشـــان در 
خصوص این مربی تغییر کند چرا که 
پرسپولیس به واســـطه پیروزی های 
اخیر در لیگ برتر با اوسمار در کورس 
قهرمانی باقی ماند و پیش از برگزاری 
دیدار با هوادار از هفته بیست و هفتم 
مسابقات تنها یک امتیاز با استقال 
که مدعـــی قهرمانی اســـت، فاصله 
داشت. البته پرسپولیس جام حذفی 

را از دست داد اما در مجموع مدیران 
باشـــگاه و حتی هواداران از اوســـمار 
راضی و خواهان ادامه حضور او روی 
نیمکت داغ پرســـپولیس هســـتند. 
ســـرمربی سرخپوشـــان در نشست 
خبری پیش از دیدار با هوادار از ادامه 
همکاری با سرخپوشان استقبال کرد.
اعضـــای  از  یکـــی  بیـــن  ایـــن  در 
کـــه  پرســـپولیس  هیأت مدیـــره 
نخواســـت نامش فاش شود، اعام 
داشت که تمام اعضای هیأت مدیره 
از اوســـمار راضی هستند اما شخص 
رضا درویش مدیرعامل سرخپوشان، 

تاکنون مذاکراتی با این مربی برزیلی 
نداشـــته و مسئولان باشـــگاه منتظر 
تا  پایـــان مســـابقات لیگ هســـتند 
بافاصله پس از اتمام لیگ بیســـت 
و سوم مذاکرات شان را با این مربی 
آغـــاز کننـــد. این موضوعات نشـــان 
می دهد که باید اوســـمار را سرمربی 
فصل آینده پرسپولیس بدانیم. البته 
ایـــن امکان وجـــود دارد که بـــا تغییر 
مالکیت باشگاه پرسپولیس اتفاقات 
دیگری رقم بخورد اما در شرایط فعلی 
می توانیم اوســـمار را سرمربی فصل 

بعد پرسپولیس بدانیم.

سوژه روز

محمدی محمدی سدهی
خبر نگار

گزارش روز

بهروز رهبری فرد، کاپیتان سابق پرسپولیس 
اعتقاد دارد که این تیم به دلیل اشتباهات 
فنی سرمربی اش جام حذفی را از دست داد. 
مصاحبه با او مانند همیشه خواندنی است.

پرسپولیس قهرمان می شود؟
الان و قبل از بازی، تکلیف قهرمانی در اختیار 

استقال است.
و  ــند  باشـ ــته  داشـ ــی  لغزشـ ــه  اینکـ ــر  مگـ
ــتفاده کند که البته در  پرسپولیس از آن اسـ
بازی با سپاهان این فرصت نصیب شان شد 

و استفاده نکردند.
چرا؟

ــی  کافـ ــه  تجربـ و  ــوی  قـ ــه  رزومـ ــمار  اوسـ  
ــرمربیگری را ندارد. همین هم باعث می  سـ
شود که به آن شکل پرسپولیس جام حذفی 
را از دست بدهد. چه کسی فکرش را می کرد 
ــم در دقایق  ــپولیس برتری4-2 را آن هـ پرسـ
اضافی بازی واگذار کند. البته تقصیر همان 
عده از هواداران هم هست که با دو سه برد 

از این مربی سوپرمن ساختند.
اما چرا سپاهان را نبرد؟

ــه همان  ــت. بـ ــت بردن را نداشـ ــون لیاقـ چـ
ــوب نبودند.  ــه مقابل آلومینیوم خـ دلیل کـ
ــه بازیکن خوب دو  ــود با این همـ مگر می شـ
ــید. واقعاً هیچکس  ــته باشـ تا فرصت نداشـ
نبود از اوسمار بپرسد که چرا در اراک بیشتر 
نفرات اصلی و کلیدی ات را بیرون کشیدی، 
ــده که اشتباه  حتما فکر کرده بازی تمام شـ

کرد.

حتماً اتفاقات آن بازی و محرومیت 
10 ساله هوادار سپاهان را هم 

شنیدید؟
از چه چیز محروم شد؟ اینکه به استادیوم ها 
ــفانه این جریمه ها  ــد تنبیه. متأسـ نرود، شـ
اصاً بازدارنده نیست. باید حکمی می دادند 
که درس عبرتی شود برای بقیه. همان بهتر 

که بانوان به ورزشگاه نیایند.
به لحاظ کیفی هم بازی خوبی نبود.

ــتقال هم  ــور و اسـ ــازی تراکتـ ــی بـ ــه، حتـ بلـ
ــد می رفتیم پارک  ــت. باور کنیـ بارفنی نداشـ
ــر بود. حیف  ــا را می دیدیم بهتـ بازی بچه هـ
ــتیم. فوتبال ما  ــرای آن گذاشـ ــه بـ ــی کـ زمانـ
ــر می کنم اگر  ــی. من فکـ ــده بیانیه نویسـ شـ
عریضه نویس های مقابل دادسراها به باشگاه 
ــود.  ــلوغ می شـ ــابی شـ ــان حسـ بروند سرشـ
هنوز بازی تمام نشده بیانیه باشگاه ها علیه 

همدیگر و داوری ها منتشر می شود.
عبدا... ویسی هم به خاطر 

مصاحبه هایش 2 میلیارد تومان 
 VAR جریمه شد. در حالی که اگر

باشد خیلی از این مصاحبه ها انجام 
نمی شود.

در فوتبال ایران این اتفاقات و تصمیم گیری ها 
ــان تا حدودی  ــت. من به مربیـ عجیب نیسـ
ــم و حق  ــی  VAR نداریـ ــق می دهم. وقتـ حـ
ــود، آنها چقدر می توانند  تیم ها ضایع می شـ
ــتم ویدیویی  ــر این سیسـ ــوری کنند. اگـ صبـ
باشد و آنها همچنان اعتراض کنند آن وقت 
می توان جرایم مالی برای شان در نظر گرفت.
پرسپولیس و استقلال هم به بخش 

خصوصی واگذار شدند و در اولین 
اقدام مدیریت استقلال هم تغییر 

کرد.
ــا  ــت آنهـ ــم سرنوشـ ــد ببینیـ ــه بایـ اول اینکـ
ــتقال چون از  ــود. اما درباره اسـ چه می شـ
ــان خبر ندارم نباید حرف خاصی  درون شـ
ــم. به هرحال خریدار جدید هر طور که  بزنـ

بخواهد تیم مدیریتـــش را می چیند. 
شاید بهتر بود که همین 5 هفته را 

صبر می کردند، اما فوتبال ایران از 
این دست اتفاقات زیاد داشته و 

اصاً عجیب نیست.
حتماً خبر شکایت 

درویش از رضا جباری 
را شنیده اید.

ــد که ایشان  ــجل شـ برایم مسـ
ــی از مدیران عامل  مثل خیلـ
ــهرت است. ما  دیگر دنبال شـ
این قدر که آقای درویش را در 
تلویزیون و رسانه  ها می بینیم، 
را  ــپولیس  پرسـ ــای  بچه هـ
نمی بینیم. ایشان باید بداند 

ــاری وقتی که در  امثال رضا جبـ
ــود، زحمت  ــول نبـ ــن تیم پـ ایـ
را  ــان  جوانی شـ و  ــیدند  کشـ

گذاشتند. ایشان انگار یادش 
رفته سر تمرین می آمد تا با 
بچه ها عکـــس بگیرد. الان 
ــاری و  ــد به رضا جبـ هم بایـ
ــرام بگذارد و  ــال او احتـ امثـ
مطمئن باشد که این مدل 
ــه ای به  ــا هیچ خدشـ رفتارهـ
در  ــوتان  پیشکسـ ــگاه  جایـ
ــه وجود  ــواداران بـ میان هـ

نمی آورد.

رهبری فرد: هوادار سپاهان با محرومیت 10 ساله تنبیه نمی شود

درویش بیشتر از بازیکنان پرسپولیس دررسانه ها است
نباید کار به بازی با نساجی برسد

کعبی: دیگر فرصتی باقی نمانده است

گپ و گفت

ز  ا یکـــی  شـــک  ن  و بـــد
بازی هـــای  حســـاس ترین 
هفتـــه بیســـت و هفتم را 
اســـتقال و فـــولاد برگزار 
تیـــم  بـــرای  می کننـــد. 
خوزســـتانی کـــه اصـــاً 
ر  د بـــی  خو یط  ا شـــر
یـــک  نـــدارد،  جـــدول 
امتیـــاز هـــم غنیمـــت 
حســـاب  بـــه  رگـــی  بز
می آید. حســـین کعبی 
مربی فولاد که در میانه 
راه بـــه جمـــع کادرفنی 
فـــولاد اضافـــه شـــده، 
انگیـــزه شـــاگردانش را 
برای حفظ تیـــم در لیگ 
برتر بســـیار بـــالا می داند.

   
 چهار هفته پایانی برای تیم شما 

فوق العاده حساس و رقابت با سایر 
رقبای تان هم بسیار نزدیک شده 

است.
متأســـفانه در بازی بـــا تراکتـــور امتیاز 
از دســـت دادیـــم و الان همان طـــور که 
شـــما گفتید، این چهار بـــازی برای مان 
حکـــم مـــرگ و زندگـــی را دارد. ما دیگر 
فرصتی نداریم و بایـــد همه تاش مان 

را بـــه کار بگیریم تا شـــرمنده هواداران 
خـــوب فولاد نشـــویم. هـــر بازی و ســـه 
 امتیـــازش بـــرای مـــا سرنوشت ســـاز و 

تعیین کننده است.
 بازی پایانی هم با نساجی خواهد بود 

که خودش شرایط خوبی ندارد.
ما بعد از بـــازی با اســـتقال دو بازی در 
خانـــه خواهیم داشـــت که باید شـــش 
امتیازش را بگیریم. چون نساجی با آن 
هواداران پر شـــور و خوبش به راحتی در 
هفته پایانی امتیاز از دســـت نمی دهد. 
به همین دلیل نبایـــد بگذاریم تکلیف 

ماندن مان به آن بازی بکشـــد.
 به بازی با استقلال اشاره کردید 

که این بازی برای آنها هم اهمیت 
بسیاری دارد.

به هرحال شـــرایط جدول به شـــکلی 
شـــده کـــه آنهـــا هـــم بـــرای قهرمانی 
نیـــاز بـــه پیـــروزی دارند. تنهـــا چیزی 
کـــه می توانـــم دربـــاره تیـــم خودمان 
بگویم، این اســـت کـــه بازیکنان همه 
تاش شـــان را در ایـــن 4 هفتـــه برای 
نگه داشـــتن تیـــم بـــه کار می گیرند. 
خوشـــبختانه بچه ها هم بـــه اهمیت 
این بـــازی کامـــاً واقف هســـتند و بر 
همیـــن اســـاس هـــم خیلـــی خـــوب 
تمریـــن کردنـــد. این را هـــم می دانند 
که حریف بازیکنـــان خوبی در اختیار 
دارد و کوچکتریـــن غفلـــت می تواند 
برای مان گران تمام شـــود. اســـتقال 
بازیکنـــان خوبـــی در اختیـــار دارد و 
مطمئنم تماشـــاگران بـــازی زیبایی را 

شـــاهد خواهند بود.

سؤال و جواب

جعفر برزگر
خبرنگار


